
PROTOKÓŁ Nr XXXVIII/2022

z sesji RADY MIASTA WĄBRZEŹNO

z dnia 22 lutego 2022 r.

     Sesja Rady Miasta Wąbrzeźno odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 

porozumiewania się na odległość i trwała od godz. 13.30 do godz. 15.00.

Ad 1

     Otwarcia  XXXVIII sesji  Rady Miasta  Wąbrzeźno dokonała jej  Przewodnicząca  pani 

Aleksandra Basikowska. Następnie pani Aleksandra Basikowska  poinformowała, że zgodnie 

z  art.  20  ust.  1b  ustawy  z  dnia  8  marca  1990  r.  o  samorządzie  gminnym,  obrady  będą 

transmitowane   i  utrwalone  za  pomocą  urządzeń  rejestrujących  obraz  i  dźwięk. 

Poinformowała, że XXXVIII sesja Rady Miasta Wąbrzeźno odbędzie się w trybie zdalnym 

z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość.

   Powitała zgromadzonych: Radnych Rady Miasta Wąbrzeźno, Burmistrza Wąbrzeźna pana 

Tomasza Zygnarowskiego, Zastępcę Burmistrza pana Wojciecha Trzcińskiego, panią Mariolę 

Frankowską  Skarbnika  Miasta,  panią  Dorotę  Stempską  Sekretarz  Miasta,  panią  Monikę 

Kochowicz Radcę Prawnego Urzędu Miasta, Dyrektorów miejskich placówek oświatowych, 

Prezesów miejskich spółek, pracowników Urzędu Miasta, a także mieszkańców, oglądających 

obrady za pośrednictwem Miejskiej Telewizji Kablowej.

Ad 2

    Pani Aleksandra Basikowska na podstawie listy obecności stwierdziła quorum. Oznajmiła, 

że w obradach uczestniczy 15 radnych.

Radny Pan Mateusz Lewański zgłosił obecność na XXXVIII sesji około godz. 14.00. 

Ad 3

   Pani  Aleksandra  Basikowska poinformowała,  że  na  adres  poczty  elektronicznej  został 

wysłany  Protokół  nr  XXXVII/22.  Protokół  wysłany  został  w  wersji  edytowanej  z 

możliwością wprowadzenia poprawek. Oznajmiła, że jeśli nie ma uwag, uważa, że Protokół 

Nr XXXVII/22 został przyjęty.
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Ad 3

  Przewodnicząca Rady odczytała propozycję porządku obrad:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miasta.

4. Przedstawienie porządku obrad.

5. Informacja o pracy Burmistrza Wąbrzeźna w okresie międzysesyjnym.

6. Informacja dotycząca realizacji planu pracy Rady Miasta Wąbrzeźno za 2021 rok.

7. Informacja  dotycząca  realizacji  planów pracy Komisji  Rady Miasta  Wąbrzeźno za 

2021 rok. 

8. Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 rok.

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2022-2032.

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2022 rok.

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno w 2022 

roku.

12. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zasad  przeprowadzania  naboru 

wniosków  o  zawarcie  umowy  najmu  mieszkania  w  ramach  pomocy  państwa 

w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania.

13. Podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wysokości  ekwiwalentu  pieniężnego  dla 

strażaków Ochotniczej  Straży  Pożarnej  biorących udział  w działaniu ratowniczym, 

akcji ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu.

14. Zapytania i wolne wnioski.

15. Zamknięcie XXXVIII sesji Rady Miasta.

    Pan Tomasz Zygnarowski Burmistrz Wąbrzeźna zwrócił  się z wnioskiem dotyczącym 

zmiany  porządku  obrad  XXXVIII  sesji  Rady Miasta  w przedmiocie  usunięcia  punktu  13 

w brzmieniu: „13. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego 

dla strażaków Ochotniczej Straży Pożarnej biorących udział w działaniu ratowniczym, akcji 

ratowniczej, szkoleniu lub ćwiczeniu.”. 
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   Przewodnicząca Rady Miasta poinformowała,  że zgodnie z treścią art. 20 ust. 1a ustawy 

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym Rada może wprowadzić zmiany w porządku 

obrad bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady w każdym czasie trwania 

sesji Rady. 

Wniosek Burmistrza Wąbrzeźna dotyczący zmiany porządku obrad XXXVIII sesji 

Rady Miasta w przedmiocie usunięcia punktu  13 został przyjęty przy 14 głosach „za”.

Przewodnicząca Rady przedstawiła porządek obrad po zmianie:

1. Otwarcie sesji.

2. Stwierdzenie quorum.

3. Przyjęcie protokołu z XXXVII sesji Rady Miasta.

4. Przedstawienie porządku obrad.

5. Informacja o pracy Burmistrza Wąbrzeźna w okresie międzysesyjnym.

6. Informacja dotycząca realizacji planu pracy Rady Miasta Wąbrzeźno za 2021 rok.

7. Informacja  dotycząca  realizacji  planów pracy Komisji  Rady Miasta  Wąbrzeźno za 

2021 rok. 

8. Sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania 

Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii za 2021 rok.

9. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2022-2032.

10. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu miasta na 2022 rok.

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno w 2022 

roku.

12. Podjęcie  uchwały  zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  zasad  przeprowadzania  naboru 

wniosków  o  zawarcie  umowy  najmu  mieszkania  w  ramach  pomocy  państwa 

w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu mieszkania.

13. Zapytania i wolne wnioski.

14. Zamknięcie XXXVIII sesji Rady Miasta.

Ad 5

   Pan Tomasz Zygnarowski zapoznał radnych z Informacją o pracy Burmistrza Wąbrzeźna za  

okres od 26 stycznia 2022 roku do 21 lutego 2022 roku. – załącznik nr 2.
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Ad 6

Przewodnicząca  Rady  Miasta  Pani  Aleksandra  Basikowska  przedstawiła  informację 

dotyczącą realizacji planu pracy Rady Miasta Wąbrzeźno za 2021 rok – załącznik nr 3.

Ad 7

   Przewodniczący  Komisji  Rady  Miasta  Wąbrzeźno  przedstawili  informację  dotyczącą 

realizacji planów pracy za 2021 rok:

   Komisja  Budżetu,  Gospodarki,  Budownictwa i  Inwestycji  oraz Ochrony Środowiska – 

Przewodniczący Aleksander Czarnecki – załącznik nr 4.

   Komisja  Zdrowia,  Opieki  Społecznej  i  Bezpieczeństwa  –  Przewodnicząca  Beata 

Wiśniewska – załącznik nr 5.

   Komisja Rewizyjna – Przewodniczący Sławomir Jabłoński – załącznik nr 6.

   Komisji  Oświaty,  Kultury,  Sportu  i  Rekreacji  –  Przewodniczący  Marcin  Lewicki  – 

załącznik nr 6.

  Komisja Skarg, Wniosków i Petycji – Przewodniczący Sebastian Isbrandt – załącznik nr 7.

Ad 8

   Przewodnicząca Rady Miasta przekazała, że Pani Dorota Gumuła Dyrektor Wąbrzeskiego 

Centrum  Profilaktyki,  Terapii  i  Integracji  Społecznej  podczas  wspólnego  posiedzenia 

wszystkich komisji Rady Miasta w dniu 21 lutego br. szczegółowo przedstawiła i omówiła 

sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów 

Alkoholowych  i  Przeciwdziałania  Narkomanii  za  2021 rok.  Stwierdziła,  że  jeżeli  w dniu 

dzisiejszym nie ma żadnych pytań, to uważa, iż powyższy program został przez Radę Miasta 

przyjęty. 

Ad 9

   Przewodnicząca Rady Miasta Wąbrzeźno  poinformowała, że wszystkie złożone na XXXVIII 

sesję Rady Miasta Wąbrzeźno projekty uchwał zostały przedstawione i omówione podczas wspólnego 

posiedzenia wszystkich komisji Rady Miasta, które odbyło się w dniu 21 lutego  br. o godzinie 13.30. 

(tryb zdalny).

Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że  na podstawie art. 232 ustawy o finansach publicznych 

dokonuje się zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej w zakresie planowanego wykonania 

dochodów i wydatków budżetu w roku 2022.

W przedstawionym WPF:
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1. Zmienia się wartość projektów MOPS na łączną kwotę 29.104,35 zł, w latach 2022-2032 w tym:

1) wprowadzenia  planu na  projekt  MOPS w 2023 r.  p.  Usługi  na  rzecz  osób niesamodzielnych 

w Wąbrzeźnie na kwotę 29.000,00 zł,

- wprowadzenia środków własnych w kwocie 104,35 zł do projektu PAL III.

2. Zmienia się wartość wydatków na drogi, w tym przede wszystkim związanych z budową drogi 

Grabowej, Polnej i Osiedla Robotniczego. Dofinansowanie na zadanie ze środków RFRD planowane 

było w dochodach 2022 roku, jednak w związku z otrzymaniem go ze środków 2021 roku wpłynęło 

w 2021  roku,  w konsekwencji  w budżecie  2022 roku  konieczne  było  zmniejszenie  dochodów 

i wprowadzenie  środków  jako  przychody  z niewykorzystanych  środków  pieniężnych  na  rachunku 

bieżącym  budżetu  na  koniec  2021 roku.  Przychody  w kwocie  762.791,00 zł  służą  sfinansowaniu 

deficytu.

3. Podobną sytuację mamy w przypadku drogi Jeziorna, gdzie wolne środki z 2021 roku stanowią 

kwotę 50.220,21 zł. Przychody w kwocie 50.220,21 zł służą sfinansowaniu deficytu.

W efekcie  deficyt  związany z realizacją  projektów MOPS,  przebudową Grabowej,  Polnej  i Os. 

Robotniczego  oraz  Jeziornej  rośnie  do  kwoty  1.203.368,02 zł  i finansowany  jest  przychodami 

z niewykorzystanych  środków  pieniężnych  na  rachunku  budżetu  wynikających  z rozliczenia 

dochodów i wydatków roku 2021 w kwocie 1.203.368,02 zł.

4. Zmienia się sposób realizacji zadania „Budowa nowej infrastruktury w Ogródku Jordanowskim 

w Wąbrzeźnie", zadanie na kwotę 774.338,21 zł realizowane będzie w 2023 roku, zmniejsza się kwota 

planowanych wydatków roku 2022 o 227.355,00 zł i dochodów o kwotę 144.666,00 zł.

5. W  związku  z uzyskanymi  oszczędnościami  poprzetargowymi  na  ul.  Grabowej  oraz 

przesunięciem na 2023 przebudowy Ogródka Jordanowskiego o kwotę 115.781,56 zł zwiększają się 

środki na zadania realizowane przez MZUK na drogach i parkingach.

Uchwała Nr XXXVIII/253/22 Rady Miasta Wąbrzeźno zmieniająca uchwałę w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Wąbrzeźno na lata 2022-

2032 została podjęta przy 15 głosach „za” – załącznik nr 8

Ad 10

Pan  Tomasz  Zygnarowski  poinformował,  że  zmiany  ujęte  w planie  dochodów  zmniejszają 

dochody o 970.344,00 zł i dotyczą:
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1)  zmniejszenia  dochodów  z Rządowego  Funduszu  Rozwoju  Dróg  na  kwotę  łączną 

1.013.178,000 zł  w związku  z otrzymaniem  środków  w 2021  roku  oraz  z uzyskaną  niższą  od 

kosztorysowej ceną wykonania zadania,

2) zmniejszenia planowanych dochodów ze środków LGD w związku z przeniesieniem realizacji 

zadania  pn.  Budowa  nowej  infrastruktury  w Ogródku  Jordanowskim  w Wąbrzeźnie  na  kwotę 

144.666,00 zł,

3)  zwiększenia  planowanych  dochodów  o Grant  PPGR  ze  środków  Covid  Cyfrowa  Gmina  - 

wsparcie dzieci z rodzin pegeerowskich w rozwoju cyfrowym w kwocie 187.500,00 zł,

4)  przesunięcia  dochodów  MZUK  między  rozdziałami  klasyfikacji  budżetowej  na  kwotę 

27.250,00 zł.

Zmiany ujęte w  planie wydatków zmniejszają wydatki o kwotę 157.332,80 zł i dotyczą:

1)  wprowadzenia  zmiany  zmniejszającej  wydatki  na  przebudowy  dróg  na  kwotę  łączną 

252.759,36zł,

2)  wprowadzenia  kwoty  115.781,56 zł  w wydatkach  MZUK  na  przebudowę  parkingów 

i chodników,

3)  wprowadzenia  Grantu  Cyfrowa Gmina  -  wsparcie  dzieci  z rodzin  pegeerowskich  w rozwoju 

cyfrowym w kwocie 187.500,00 zł,

4)  zmniejszenia  wydatków  o kwotę  227.355,00 zł  dotyczącą  zadania  pn.”Budowa  nowej 

infrastruktury w Ogródku Jordanowskim w Wąbrzeźnie”, przeniesionego do realizacji na rok 2023,

5) wprowadzenia zmian w wydatkach MZUK na kwotę 300 zł na wniosek Kierownika,

6) zwiększenia wydatków na wniosek Kierownika Wydziału IG o kwotę 5.000,00 zł na Program 

Ochrony Zabytków, zadanie przeniesione z 2021 roku,

7) wprowadzenia wydatków w kwocie 12.000,00 na Przystani Sportów Wodnych celem montażu 

blokera instalacji fotowoltaicznych i wyciągarki do sprzętów wodnych.

W związku z niewykorzystaniem w 2021 roku środków w kwocie 390.356,82 zł w tym: na projekty 

MOPS w łącznej kwocie 280.972,79 zł, w tym Wąbrzeskie Kluby Samopomocy 56.957,02 zł, Klub 

Seniora w Wąbrzeźnie 79.292,50 zł, oraz PAL III - 144.723,27 zł i na projekty w SP nr 2 63.452,30 zł 

I SP  nr  3 45.931,73 zł  "Laboratoria  przyszłości"  na  kwotę  109.384,03 zł.  Analogiczna  sytuacja 
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dotyczy środków z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg, które wpłynęły w 2021 na drogę Grabowa, 

Polna i Os.  Robotnicze i dr.  Jeziorna w kwocie 813.011,20 zł,  nie zostały wykorzystane i finansują 

deficyt roku 2022. Środki MOPS wprowadza się do wydatków gminy na 2022 r. z finansowaniem 

z wolnych  środków  z rozliczenia  roku  2021  -  paragraf  905 -  przychody  jst  z niewykorzystanych 

środków  pieniężnych  na  rachunkach  bieżących  budżetu,  wynikających  z rozliczenia  dochodów 

i wydatków  nimi  finansowanych  związanych  ze  szczególnymi  zasadami  wykonywania  budżetu 

określonymi w odrębnych ustawach. Środki dotyczące dróg, które wpłynęły w 2021 roku, w grudniu 

były  planowane  w budżecie  2022 roku  po  stronie  dochodowej,  wobec  tego  konieczne  było 

zmniejszenie  dochodów  i wprowadzenia  finansowania  z przychodów.  Środki  wyliczalne  są 

wyodrębnione, więc wprowadza się je przed terminem sporządzenia bilansu za 2021 rok. Budżet roku 

2022 jest  budżetem  zrównoważonym,  poza  środkami  niewykorzystanymi  w roku  2021,  których 

wydatkowanie sfinansowanie jest planowane z wolnych środków roku 2021.

Uchwała Nr XXXVIII/254/22 Rady Miasta Wąbrzeźno zmieniająca uchwałę w sprawie 

budżetu miasta na 2022 została podjęta przy 15 głosach „za” – załącznik nr 9

Ad 11

   Pan Wojciech Trzciński Zastępca Burmistrza poinformował, że w związku z nowelizacją 

ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o ochronie zwierząt (Dz. U. z 2020 r. poz. 638 i z 2021 r. 

poz. 1718 i 1728) zmieniony został  art.  11a, który zobowiązuje Radę Miasta do przyjęcia 

w drodze  uchwały,  corocznie  do  dnia  31  marca,  programu  opieki  nad  zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt. 

W  związku  z powyższym  przygotowany  został  Program  opieki  nad  zwierzętami 

bezdomnymi  

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Miasto Wąbrzeźno w 2022 roku, 

który  stanowi  załącznik  do  niniejszej  uchwały.  Obejmuje  on  swoim  zakresem  realizację 

takich zadań jak: 

1) zapewnienie bezdomnym zwierzętom miejsca w schronisku dla zwierząt; 

2) opiekę nad wolno żyjącymi kotami, w tym ich dokarmianie; 

3) odławianie bezdomnych zwierząt; 

4) obligatoryjną sterylizację albo kastrację zwierząt w schronisku dla zwierząt; 
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5) poszukiwanie właścicieli dla bezdomnych zwierząt; 

6) usypianie ślepych miotów; 

7) wskazanie  gospodarstwa  rolnego  w celu  zapewnienia  miejsca  dla  zwierząt 

gospodarskich; 

8) zapewnienie  całodobowej  opieki  weterynaryjnej  w przypadkach  zdarzeń  drogowych 

z udziałem zwierząt.

Pan Wojciech Trzciński przekazał, że pragnie bardzo serdecznie podziękować wszystkim 

osobom,  które  realizują  program opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  oraz  zapobiegania 

bezdomności zwierząt. Podziękował pracownikom Straży Miejskiej, pracownikom wydziału 

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Urzędu Miasta, Stowarzyszeniu SOS dla zwierząt, 

a także wszystkim lekarzom weterynarii współpracującym z Urzędem Miasta. 

Pan  Aleksander  Czarnecki  oznajmił,  że  należy  pamiętać,  iż  Gmina  Miasto  Wąbrzeźno 

wdrożyła  modelowe  rozwiązanie  w  zakresie  opieki  nad  zwierzętami  i  zapobiegania 

bezdomności  zwierząt.  Podkreślił,  że  zapewnienie  opieki  bezdomnym  zwierzętom  jest 

obowiązkiem gminy, który należy realizować i wiąże się również z określonymi kosztami. 

Następnie Pan Aleksander Czarnecki przekazał, że Gmina Miasto Wąbrzeźno wypracowała 

modelowe  rozwiązanie  polegające  na  współpracy  i  partnerstwu  samorządu  z  organizacją 

pozarządową tj. Stowarzyszeniem „SOS dla zwierząt”. Dodał, że Stowarzyszenie „SOS dla 

zwierząt”  opiera swoją działalność na grupie wolontariuszek,  które wkładają dużo pracy i 

serca w zabezpieczenie i pomoc bezdomnym zwierzętom.  Przekazał, że powyższa modelowa 

formuła  współpracy  samorządu  z  organizacją  pozarządową  bardzo  dobrze  się  sprawdza 

i wydatnie pomaga rozwiązywać problemy związane z bezdomnością zwierząt oraz opieką na 

zwierzętami  na  terenie  Gminy  Miasto  Wąbrzeźno.  Podziękował  wszystkim  osobom 

zaangażowanym w pomoc i opiekę nad zwierzętami w Wąbrzeźnie. 

Uchwała Nr XXXVIII/255/22 Rady Miasta Wąbrzeźno w sprawie przyjęcia programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie 

Gminy Miasto Wąbrzeźno w 2022 roku została podjęta przy 15 głosach „za” – załącznik 

nr 10

Ad 12
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    Pan Tomasz Zygnarowski poinformował, że  w ustawie z dnia 20 lipca 2018 r.  o pomocy 

państwa  w  ponoszeniu  wydatków  mieszkaniowych  w  pierwszych  latach  najmu  mieszkania 

wprowadzono zapis - art. 7a , tj. kryterium pierwszeństwa w naborze wniosków o zawarcie umowy 

najmu mieszkań,  zwanym "kryterium pierwszeństwa".  Ustawodawca do obligatoryjnych kryteriów 

dodał posiadanie przez najemcę wkładu oszczędnościowego gromadzonego na rachunku bankowym 

na cele mieszkaniowe, którego imienny dowód stanowi książeczka mieszkaniowa wystawiona do dnia 

23  października  1990  r.  W związku  z  powyższym konieczne  stało  się  wprowadzenie  zmiany  do 

uchwały.

Uchwała Nr XXXVIII/256/22 Rady Miasta Wąbrzeźno w sprawie zasad 

przeprowadzania naboru wniosków o zawarcie umowy najmu mieszkania w ramach 

pomocy państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych w pierwszych latach najmu 

mieszkania została podjęta przy 15 głosach „za” – załącznik nr 11

Ad 13

    Pani Beata Wiśniewska przekazała, że pragnie w kilku słowach odnieść się jeszcze do 

omawianego  programu opieki  nad  zwierzętami  bezdomnymi  i  zapobiegania  bezdomności 

zwierząt.  Podziękowała  Radnemu  Panu  Aleksandrowi  Czarneckiemu  za  słowa  uznania 

i wsparcia dla wszystkich osób działających w ramach Stowarzyszenia SOS dla zwierząt oraz 

osób  pomagających  w  opiece  nad  bezdomnymi  zwierzętami.  Następnie  Pani  Beata 

Wiśniewska przekazała, że Stowarzyszenia SOS dla zwierząt działa od 2018 roku na zasadzie 

wolontariatu.  Oznajmiła,  że  osoby  działające  w  ramach  Stowarzyszenia  poświęcają  swój 

wolny czas przez cały rok łącznie ze świętami i bardzo często zmagają się z różnego rodzaju 

problemami,  również  finansowymi  związanymi  z  kosztownym  leczeniem  zwierząt. 

Podkreśliła,  że  głównym  celem  osób  działających  w  ramach  Stowarzyszenia  SOS  dla 

zwierząt jest ratowanie każdego stworzenia. 

   Pani  Beata  Wiśniewska  podziękowała  Burmistrzowi  Wąbrzeźna,  Zastępcy  Burmistrza 

Wąbrzeźna,  pracownikom Urzędu Miasta,  Komendantowi Straży Miejskiej  i  pracownikom 

Straży  Miejskiej,  a  także  wszystkim mieszkańcom Wąbrzeźna  za  współpracę  i  udzielone 

wsparcie. Podziękowała za otrzymane wsparcie finansowe, za zbiórki karmy, za dostarczane 

prezenty w postaci środków czystości i legowisk dla zwierząt. Podziękowała Paniom Magdzie 

i Kamili za udostępnianie postów na portalach społecznościowych, dzięki którym bezdomne 

zwierzęta  trafiają  do  schroniska.  Szczególne  podziękowania  skierowała  do  koleżanek 

z  Stowarzyszenia  SOS  dla  zwierząt:  Pani  Iwonie  Brylińskiej,  Pani  Wiolecie  Fiołek 

Trzcińskiej,  Pani  Sandrze  Zażdżyk,  Pani  Hannie  Domian,  Pani  Natalii  Sosnówce,  Pani 

9



Katarzynie  Jadzińskiej,  Pani  Aleksandrze  Rutkowskiej,  Pani  Magdalenie  Morańskiej  i 

Państwu Annie i Grzegorzowi Brzezińskim.  Oświadczyła, że zorganizuje dla Radnych Rady 

Miasta spotkanie w siedzibie Stowarzyszenia SOS dla zwierząt w celu pokazania, jak działa i 

funkcjonuje. 

   Pan Tomasz Zygnarowski przekazał, że chciałby w dniu dzisiejszym odnieść się do pytania, 

które  pojawiło  się  podczas  wspólnego posiedzenia  wszystkich  Komisji  Rady Miasta  oraz 

posiedzenia Komisji Zdrowia, Opieki Społecznej i Bezpieczeństwa, które dotyczyło obecnej 

sytuacji COVID 19 i warunków lokalowych w Nowym Szpitalu w Wąbrzeźnie. Następnie 

Pan Tomasz Zygnarowski oznajmił, że otrzymał od Prezesa Nowego Szpitala w Wąbrzeźnie 

informację, iż nadal na potrzeby osób zarażonych COVID 19 zarezerwowanych jest 30 łóżek 

szpitalnych. Dodał, że na dzień dzisiejszy nie ma żadnych odgórnych dyspozycji dotyczących 

zmniejszania liczby miejsc na oddziale COVID 19 w Nowym Szpitalu w Wąbrzeźnie. 

   Pan Aleksander Czarnecki podziękował Burmistrzowi Wąbrzeźna za udzielenie odpowiedzi 

w  przedmiocie  funkcjonowania  Nowego  Szpitala  w  Wąbrzeźnie  w  związku  z  pandemią 

COVID 19.

   Pan  Aleksander  Czarnecki  poinformował,  że  wspólnie  z  Panią  Kornelią  Madejską 

Kierownik Wydziału Oświaty, Zdrowia, Kultury, Sportu i Rekreacji  Urzędu Miasta podjął 

prace dotyczące nowelizacji  uchwały Rady Miasta Wąbrzeźno w przedmiocie nagradzania 

nauczycieli.  Oznajmił,  że  został  przygotowany znowelizowany projekt  powyższej  uchwał, 

który zostanie poddany analizie prawnej a następnie konsultacjom przez ogniwa związków 

zawodowych nauczycieli. Dodał, że powyższy projekt powinien zostać podjęty przez Radę 

Miasta przed Dniem Edukacji Narodowej, który przypada 14 października. 

   Pan  Aleksander  Czarnecki  przekazał,  że  przed  trzema  laty  podjęte  zostały  działania 

zmierzające  do  uzupełnienia  historii  Wąbrzeźna  w  zakresie  opracowania  trzeciego  tomu 

publikacji, która po raz pierwszy ukazała się w roku 2005. Oznajmił, że pomimo utrudnienia 

związanego z pandemią COVID 19, udało się wszystkim autorom poszczególnych rozdziałów 

zakończyć  pracę  i  powyższe  opracowanie  przekazane  zostało  do  składu  i  druku. 

Poinformował, że próbowano także wznowić tam pierwszy i tom drugi, jednak z uwagi na 

niewystraczającą treść posiadanych obecnie materiałów źródłowych powyższe wznowienie 

okazało się niemożliwe do realizacji. 

Ad 14
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       Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady Miasta Pani Aleksandra 

Basikowska  zamknęła  XXXVIII  sesję  w  VIII  kadencji  Rady  Miasta  Wąbrzeźno  w  dniu 

22 lutego 2022 roku. 

       Poprosiła o wyłączenie urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 

Protokołował:
Jarosław Niedbała

                                                                              Przewodnicząca Rady

                                                                                     Aleksandra Basikowska                                                                    
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